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Høring - Utprøving av periodiserte virksomhetsregnskap i staten

Viser til Finansdepartementets høringsnotat av 20.11.08.

På bakgrunn av fristen som kommer på den mest hektiske delen av året har det ikke vært mulig å sette

seg inn i alle dokumentene. Svarene baseres kun på selve høringsnotatet.

1) Høringsspørsmål : Fremtrer det som hensiktsmessig å etablere et felles sett med statlige

regnskapsstandarder basert på periodiseringsprinsippet, for virksomheter som velger å fore sitt
interne virksomhetsregnskap etter andre prinsipper enn kontantprinsippet, slik at
regnskapsrapporteringen etter kontantprinsippet kan suppleres med regnskapsinformasjon
etter periodiseringsprinsippet?

Svar:  NVE Cr i utgangspunktet positiv til at det etableres et felles sett med statlige
regnskapsstandarder basert på periodiseringsprinsippet, men standardene må være enkle og
periodiseringen må foregå på et overordnet nivå.

2) Høringsspørsmål : Fremtrer det som hensiktsmessig å utarbeide en felles statlig kontoplan for

virksomhetsregnskapet, og at denne tar utgangspunkt i og legges tett opp til Norsk Standard

kontoplan?

Svar:  NVE benytter i dag Norsk Standard kontoplan, og har god erfaring med det i sin interne

styring. Kontoplanen vi benytter i dag avviker imidlertid noe i forhold til den kontoplanen som

er foreslått.

Det må tas høyde for at enkelte virksomheter får bevilgning på ulike statskonti som skal

gjenspeiles i kontoplanen.

3) Høringsspørsmål : Fremtrer det som hensiktsmessig at statlige virksomheter resultattorer

årets beregnede pensjonspremie til SPK, som en del av sine ordinære driftskostnader?

Svar: Gitt at pensjonsberegningen foretas av SPK eller FAD er dette ined å synliggjøre den
fulle årskostnaden  for NVE.

4) Hmringsspørsmål : Fremtrer de regnskapsmessige tilpasningene som er foretatt for beregning

og kostnadsføring av avskrivninger som hensiktsmessig?
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Svar: NVE foretar i dag avskrivninger av anleggsmidler på deler av sin virksomhet (NVE
Anlegg, statskonto 2490 24). Hvis dette også skal gjøres for den øvrige virksomheten bør nok

grensen for hva som skal aktiveres være ganske høy. Det må i tillegg gis klare føringer på

hvordan en del typer kostnader skal behandles slik at det ikke utvikler seg ulik praksis i de
forskjellige virksomhetene. Så lenge vi fortsatt må forholde oss til bevilgninger etter

kontantprinsippet blir avskrivningene av anleggsmidler først og fremst for å sammenligne seg

med andre virksomheter.

5) Høringsspørsmål : Fremtrer det som hensiktsmessig at kalkulatorisk forsikringspremie ikke

beregnes og føres som kostnad i virksomhetsregnskapet?

Svar: Ja.

6) hIøringsspo rsmål: Fremtrer det som hensiktsmessig at renter på den statlige finansieringen av

anleggsmidler ikke kostnadsføres i resultatregnskapet, men vises som tilleggsopplysning i

note til regnskapet?

Svar: Enig i at rentene ikke skal kostnadsføres. Stiller også spørsmål av nytteverdien med å ta

de med som note i regnskapet.

7) Hmringsspørsmål : Fremtrer det som hensiktsmessig å presentere innkrevingsvirksomhet som

en gjennomstrømningspost etter kontantprinsippet i resultatoppstillingen?

Svar: Ja.

8) Høringsspørsmål : Fremtre det som hensiktsmessig å presentere tilskuddsforvaltning som en

gjennomstrøningspost etter kontantprinsippet i resultatoppstillingen?

Svar:

9) Høringsspørsmål ,: Fremtre det som hensiktsmessig å presentere statlige bevilgninger til drift
som driftsinntekter i resultatregnskapet?

Svar:

10) Høringsspørsmål .: Fremtrer resultatregnskapsoppstillingen, totalt sett, som hensiktsmessig for

statlige virksomheter?

Svar:  Det gir et mer helhetlig og bedriftsøkonomisk bilde av virksomheten.

11) Horingsspørsmål : Fremtrer de regnskapsmessige tilpasningene som er foretatt for

anleggsmidler og infrastruktur nrv. som hensiktsmessige for statlige virksomheter?

Svar: Som nevnt under svar til spørsmål 4 bør beløpsgrensen for aktivering være høyere enn

kr 30 000.

NVE må få avklart om forbygningsanleggene i vassdrag mot flom, erosjon og skred skal

aktiveres som en del av samfunnets infrastruktur.

12) Høringsspørsmål ,: Fremtrer de regnskapsmessige tilpasningene som er foretatt for

finansiering av anleggsmidlene, som hensiktsmessige for statlige virksomheter?

Svar:

13) Høringsspørsmål .: Fremtrer de regnskapsmessige tilpasningene som er foretatt vedrørende

avregning med statskassen, som hensiktsmessige for statlige virksomheter?
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Svar:

14) Høringsspørsmål : Synes det hensiktsmessig å vise en fullstendig balanse gned eiendeler,

gjeldsposter og eventuelle virksomhetskaptial for statlige virksomheter?

Svar: Tilstrekkelig med en begrenset balanse.

15) Høringsspørsmål : Fremtrer de verdsettelsesprinsipper som er valgt for etablering av

åpningsbalansen, som hensiktsmessige?

Svar: Prinsippet om bruk av gjenanskaffelsesverdi kan legges til grunn, men det vil bli en

svært krevende jobb å lage en eventuell fornuftig åpningsbalanse etter årtier med

forbygningsanlegg i vassdragene.

16) Høringsspørsmål : Fremtrer det som hensiktsmessig at statlige virksomheter som utarbeider

virksomhetsregnskap etter periodiseringsprinsippet, anbefales å utarbeide
kontantstrømoppstilling etter den direkte modellen?

Svar:

17) Høringsspørsmål .: Fremtrer de regnskapsmessige veivalgene og tilpasningene som er foretatt,

samlet sett, som hensiktsmessige i forhold til formålet og de forutsetningene som er lagt til
grunn for utprøvingen?

Svar: Etter NVEs oppfatning er det tilstrekkelig med et begrenset balanse- og
resultatregnskap.

18) Høringsspørsmål: Har den/de virksomheter som dere svarer for tilstrekkelig
regnskapskompetanse til å håndtere en eventuell innføring av de forløpige statlige
regnskapsstandardene?

Svar: Det vil nok være hensiktsmessig med opplæring hvis det skal innføres nye statlige

regnskapsstandarder.

Men et like vesentlig spørsmål som kompetanse er merarbeidet de nye standardene vil

medføre.

Med hilsen

LA M.
Gunn Oland Andreas M. Seierstad
avdelingsdirektør seksjonssjef
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